
Sharmake var inte sjuk. 

Han var bara trött. 

Sharmake var inte sjuk utan han var bara trött. 

 

Fatima gick till stranden. 

Hon ville bada. 

Fatima gick till stranden för hon ville bada. 

 

Azieb och Mena skulle ut och fiska. 

Mena följde inte med. 

Azieb och Mena skulle ut och fiska men Mena 

följde inte med. 

 

Arsiema vill inte cykla. 

Hon vill åka bil i stället. 

Arsiema vill inte cykla utan hon vill åka bil i 

stället. 

 

Ahmad stannade inne. 

Han hade inte läst läxorna. 

Ahmad stannade inne för han hade inte läst 

läxorna.  

 



Hussein badar. 

Jayashree solar. 

Hussein badar och Jayashree solar. 

 

Sandra ville gärna gå på bio. 

Hon hade inga pengar. 

Sandra ville gärna gå på bio men hon hade inga 

pengar. 

 

Jonathan talar långsamt. 

Jag förstår honom. 

Jonathan talar långsamt så jag förstår honom. 

 

Ola har inga skor. 

Hon får gå barfota. 

Ola har inga skor så hon får gå barfota. 

 

Mohamad och Dyar kan inte spela 

fotboll. 

De är skadade. 

Mohamad och Dyar kan inte spela fotboll för de är 

skadade. 


